9th ANNUAL RUSSIAN-SPEAKING COMMUNITY 
AWARDS PRESENTATION 
The Russian Advisory Board of the City of West Hollywood has established three awards to recognize individuals, businesses and organizations that have had a positive impact and bettered the lives of members of the Russian-speaking community in West Hollywood and the Los Angeles region.

These awards will be given at the official ceremony of “Annual Awards Presentation" on Wednesday, May 14, 2014 at 6pm at the West Hollywood Library Auto Court. The evening will include a reception featuring hors d' oeuvres and a sampling of fine Russian foods, photo/art exhibition, live entertainment and the awards program.  Local, state and national elected officials, community leaders and other luminaries are expected to attend the Opening Ceremony. By invitation only.
Nominations may be submitted for the following categories:
 Outstanding Community Service Award
 Role Model of the Year Award 
 Outstanding Achievement Award
Nomination Deadline: Tuesday, April 8, 2014
You can request the nomination form by calling 323-848-6501 or download the form by visiting West Hollywood City website: www.weho.org/russian 
9я ЕЖЕГОДНАЯ ЦЕРЕМОНИЯ ВРУЧЕНИЯ НАГРАД В РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЕ

Совет русскоязычной общины города Западный Голливуд установил три категории наград лицам, бизнесам или организациям, которые оказали положительное влияние на развитие и улучшение жизненного уровня представителей не только русскоязычной общины, но и всего населения города Западный Голливуд и большого Лос-Анджелеса.

Эти награды будут вручаться на 9й ежегодной церемонии вручения наград в русскоязычной общине, которая состоится 14 мая 2014 года в 6 часов вечера. Церемония будет проходить на открытой площадке перед залом заседаний городского совета Западного Голливуда.  На вечере Вас ждут угощения, выставка произведений искусства, развлечения и церемония вручения наград. На прием будут приглашены более официальные лица городского и государственного управления, лидеры общины и другие знаменитости. Вход по пригласительным билетам только.
Кандидаты должны быть представлены в следующих категориях:

Выдающиеся заслуги перед общиной

Ролевая модель года

Достижения в бизнесе

Последний срок представления кандидатур: Вторник 8 апреля 2014 года.
Вы можете запросить форму для выдвижения кандидата, позвонив по телефону:

 323-848-6501 или загрузить форму со страницы интернета города Западный Голливуд www.weho.org/russian
